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De inhoud van de brief hangt samen met de brief Onderzoek naar uitbreiding sectorenmodel naar 

ringwegen, waarin een bereikbaarheidsplan voor december wordt aangekondigd - waarbij resultaten 

van de quickscan worden betrokken. De in de quickscan genoemde 'minimale variant' vertoont 

gelijkenis met voor de Vissersbrug besproken scenario's.  

1. Graag bespreek ik met de commissie of de scenario's in de brief over de Vissersbrug niet nog 

een breder perspectief hadden verdiend.  

2. Met de commissie zou ik dan ook graag willen bespreken of wij bij dergelijke afwegingen niet 

ook andere criteria willen betrekken: criteria die samen hangen met de veilgheid van 

voetgangers en/of fietsers, de aantrekkelijkheid van de stad -i.c. de diepenring- als toeristisch 

trekpleister en als aantrekkelijke verblijfsruimte voor de stadjers.  

3. Verder wil ik graag met de commissie bespreken of wij de ervaringen met het afsluiten van 

de Vissersbrug willen gebruiken bij het bereikbaarheidsplan. 
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